
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 18 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v aprilu 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Leopold Perko:  
V občini imamo za stanovanjsko gradnjo sprejetih kar nekaj OPPN. Problem je, ker na teh zemljiščih 
ni možno graditi, ker niso infrastrukturno urejena. Občinski svet je v prejšnjem mandatu sprejel 
spremembe in dopolnitve Odloka o zazidalnem načrtu Čardak, po katerih je bilo investitorju 
omogočeno, da prične z gradnjo večstanovanjskega objekta na tem območju. Gradnja se še ni začela, 
zakaj ne, kje se je zataknilo?  
 
ODGOVOR: 
Za več stanovanjski objekt na Čardaku, ki predvideva gradnjo 40 novih stanovanjskih enot, je UE 
Črnomelj že izdala gradbeno dovoljenje dne 27. 11. 2018. Občina se je že in se še aktivno vključuje v 
projekt, v ta namen smo že pred leti izvedli menjavo zemljišč, spreminjali prostorske akte, izdali 
pozitivno mnenje, predvideli prestavitev vodovoda (ko bo gradnja pričeta in izveden izkop gradbene 
jame za objekt), iščejo se tudi rešitve za parkiranje obiskovalcev. Investitor za pričetek gradnje 
potrebuje sredstva, kar mu še ni uspelo zagotoviti, zato gradnja še ni pričeta. 
 
Odgovor pripravil Vinko Kunič, OU. 
 
Matjaž Barič in Leopold Perko:  
Opozorila sta na preobremenjenost policistov na našem območju zaradi dela z migranti. Ob lanski 
obravnavi poročila Policijske postaje Črnomelj o varnostnih razmerah na območju občine Črnomelj v 
letu 2017 je razprava tekla tudi o preobremenjenosti policistov in potrebi po povečanem številu 
policistov na našem območju. S strani komandirja je bilo takrat povedano, da policisti v Črnomelj 
prihajajo tudi iz drugih krajev in da situacijo obvladujejo. 
 
ODGOVOR: 
Vprašanje je bilo posredovano na PP Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Štefan Misja: 
Februarja 2018 je bila na seji OS podana pobuda, da se pri tabli Svibnik zariše prehod za pešce. 
Pločnik gre po desni strani cestišča, ljudje, ki hodijo na sprehode, pri tabli prečkajo cestišče in pot 
nadaljujejo po levi strani v smeri Okljuka, Kočevja, Jelševnika. O pobudi naj bi razpravljal Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Črnomelj. Kako je z zadevo?  
 
ODGOVOR: 
Po sprejetem proračunu za leto 2019 bomo pooblaščenemu projektantu naročili projektiranje 
prehoda za pešce, ki bo predvidoma urejen pri priključku javne poti na lokalno cesto na začetku 
naselja Svibnik. Glede na obseg potrebnih ureditev še ne moremo napovedati, kdaj bo prehod urejen. 
Lahko do bo poleg ureditve pločnika na nasprotni strani potrebno urediti še odvodnjavanje, dodatno 
osvetlitev, ipd.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 



Franc Ivanušič: 
Del javne poti v spodnji del Preloke je bil nekaj dni nazaj na novo asfaltiran, za kar se izreka zahvalo 
občini. Tudi preostali del javne poti je potreben temeljite obnove, zato daje pobudo za sanacijo le-
tega.  
 
ODGOVOR: 
V marcu 2019 je bila izvedena obnova skoraj 400 m javne poti v »Spodnjo« Preloke in sicer najbolj 
dotrajanega dela JP 555211 od km 0,640 do km 1,030. Za obnovo čaka poleg drugih javnih poti torej 
še 640 m pododsek te JP od regionalne ceste do začetka obnove, v nadaljevanju pa še 2,35 km cest v 
zaselkih »Dolnja« Preloka. Glede na slabo stanje večine občinskih cest in omejena sredstva v 
letošnjem proračunu ne moremo zagotoviti, da bomo obnovo teh javnih poti nadaljevali že v letu 
2019. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
V odgovoru Antonu Bruli je zapisano, da so glede gradnje oskrbovanih stanovanj v preteklosti 
potekali pogovori in da je zainteresirani investitor v letu 2018 izdelal idejno rešitev za gradnjo 
oskrbovanih stanovanj v Črnomlju. Ali bo projekt gradnje le-teh na lokaciji Majer zavržen ali se bo s 
postopkom nadaljevalo?  
 
ODGOVOR: 
Začeti pogovori z zainteresiranim investitorjem, ki je v letu 2018 izdelal idejno rešitev za gradnjo 
oskrbovanih stanovanj v Črnomlju, se nadaljujejo. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
Renata Butala: 
1. Občina Črnomelj naj izdela navodilo za predstavnike Občine Črnomelj v organih upravljanja 
javnih zavodov in javnega podjetja. Obrazložitev: Občina kot ustanoviteljica imenuje svoje 
predstavnike v svet zavoda. Imenovanje  temelji na zaupanju v sposobnosti predlaganega kandidata. 
Potrebno bi bilo vzpostaviti redno vez med predstavniki svetov zavodov in Občino. Na podlagi takšnih 
usmeritev bi postavili tudi merila za člane svetov zavodov in bi jih v primeru, ko ti predstavniki občine 
v svetu zavoda pri svojem delu ne bi  ravnali v skladu s takšnim programskim dokumentom in s tem v 
nasprotju z interesi ustanovitelja lahko iz utemeljenih razlogov razrešili. Predstavniki Občine v 
organih upravljanja bi morali poročati o delu organa polletno na občinski seji. Predlagam, da:  

 se konkretneje opredeli odgovornost predstavnika Občine Črnomelj v organih upravljanja javnih 
zavodov;  

 vabila za seje sveta zavoda in gradivo je dolžan posredovati javni zavod sočasno s sklicem tudi 
ustanovitelju (pristojni službi), le-ta pa je dolžan na podlagi le-tega posredovati stališče oz. 
navodila članom sveta pred sklicano sejo sveta;  

 se sukcesivno dopolni odloke o ustanovitvi javnih zavodov v delu,ki se nanašajo na obveznosti 
javnega zavoda;  

 se preuči pravna podlaga za povrnitev materialnih stroškov predstavnikom Občine Črnomelj v 
organih upravljanja javnih zavodov. 

Pričakujem pisni odgovor.  
 
ODGOVOR: 
Pobuda bo proučena v okviru priprave sprememb ustanovitvenih aktov zavodov. 
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 



2.  Člani KMVI in Odbora za družbene dejavnosti smo prejeli elektronsko pošto člana sveta 
zavoda OŠ Mirana Jarca, ki opozarja na nepravilnosti. Glede na to, da kaže na nesoglasje med 
ravnatelji (ustanoviteljica šol je Občina Črnomelj) predlagam, v korist naših otrok, tako kot sem to že 
povedala na seji KMVI, soočenje oz. mediacijo vseh vpletenih. Pričakujem pisni odgovor.  
 
ODGOVOR: 
Župan je v kontaktu z vpletenimi, z njimi je opravil razgovore. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Matej Banovec: 
1. Nekatere ulice v Črnomlju so dotrajane in nujno potrebne sanacije /npr. Ulica na pristavah, 
Grajska cesta, idr./.  
 
ODGOVOR: 
Za najbolj dotrajani Ulico Na pristavah in Grajsko cesto smo že v l. 2018 naročili projektno 
dokumentacijo. Glede na to, da smo po ogledu na terenu ugotovili, da bo potrebno temeljito dodelati 
odvodnjavanje ulice in dodatno urediti služnosti, v letu 2018 ni bilo mogoče pričeti z deli. Ob 
sofinanciranju stanovalcev Ulice na Pristavah je predvidena tudi javna razsvetljava, vzporedno z njo 
pa tudi optika. Za obnovo vodovoda v delu ulice smo pogodbo z JP Komunala že sklenili, za ostala 
dela pa bomo izvajalca izbrali, ko bodo v proračunu zagotovljena sredstva za ta namen.  
Obnova Grajske ceste je v fazi projektiranja, pričeti so postopki za ureditev lastništev za obstoječo 
cesto in ureditev pločnikov. Tudi v tem primeru v letu 2019 izvedba še ni predvidena. V kolikor ne bo 
problemov z ureditvijo lastništev bomo obe investiciji predlagali v proračunu za naslednje leto. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Zemljišče ob obvoznici /od zadnjega krožišča proti nekdanjemu Belsadu/, je zelo zaraščeno. 
Naj se ga uredi, pokosi.  
 
ODGOVOR: 
Urejanje zemljišč ob državni cesti izven naselij je v pristojnosti Direkcije RS za infrastrukturo in enako 
velja tudi v primeru naše obvoznice. Na odseku od zadnjega krožišča proti nekdanjemu Belsadu 
obstaja pas (trasa v preteklosti predvidene železnice), ki je v občinski lasti. Ker za ureditev tega dela 
zemljišča ni predvidenih finančnih sredstev namerava Občina Črnomelj zadevo urediti po sprejetju 
rebalansa občinskega proračuna. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 

Nataša Hudelja: 
1. Ali so v proračunu občine Črnomelj za leto 2019 predvidena sredstva za umiritev prometa na 
lokaciji viniški plac – OŠ Vinica? Če da, v kateri fazi je projekt? 
 
ODGOVOR: 
V nadaljevanju je zadnji odgovor OŠ Vinica z dne 14. 3. 2019: 
»Na podlagi vašega dopisa z dne 7. 3. 2019 vas obveščamo, da za boljšo prometno varnost otrok v 
Vinici Direkcija RS za infrastrukturo izdeluje projektno dokumentacijo, ki predvideva osvetljen prehod 
za pešce na trapezni ploščadi med OŠ in vrtcem, na celotni razdalji do centra Vinice pa bo območje 
umirjenega prometa z omejitvijo hitrosti na 30 km/h. 
Projektna dokumentacija je izdelana, po našem posredovanju je pridobljeno tudi zadnje soglasje na 
predvidene rešitve. Pričakujemo, da bo v nekaj mesecih opravljena recenzija projektne dokumentacije, 



o čemer bo občina po zagotovilu na sestanku 6. 3. 2019 v Ljubljani obveščena. Ko bomo prejeli vabilo 
za recenzijsko razpravo, vas obvestimo po e-pošti. 
Glede izvedbe del se bomo z Direkcijo RS za infrastrukturo še dogovorili po oddaji dopolnjene 
projektne dokumentacije po recenziji in pridobitvi njihovega soglasja. 
Še naprej si bomo prizadevali, da bo prometna ureditev do šole in pred njo izvedena čim prej.« 

Predvidevamo, da bo recenzija projekta izvedena kmalu in da se bodo sredstva zagotovila v 
proračunu Direkcije RS za infrastrukturo ter jih bo možno uporabiti takoj, ko bo projektna 
dokumentacija potrjena.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Že več let ni razpisa, na katerega bi občina lahko prijavila projekt izgradnje kanalizacije 
Drenovec in romsko naselje Drenovec. Predlaga, da se k realizaciji oz. financiranju izgradnje 
kanalizacije pristopi na drugačen način.  
 
ODGOVOR: 
Ker po odgovoru Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo letos še ne bo javnega razpisa za 
opremljanje romskih naselij, predvidevamo sofinanciranje projekta iz nepovratnih sredstev 
proračuna RS po 21. členu Zakona o sofinanciranju občin. Gradbeno dovoljenje smo pridobili 18. 1. 
2019, v aprilu predvidevamo objavo javnega razpisa za izbiro izvajalca. Dela se bi lahko pričela izvajati 
še pred poletjem.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Ali je občinski svet Občine Črnomelj v preteklih mandatih (po priporočilu Predsedstva 
Skupnosti občin Slovenije, feb. 2013) obravnaval možnost sprejetja  Kodeksa ravnanja izvoljenih 
predstavnikov na lokalni ravni? Če je, kdaj, kakšen je bil sklep in razlogi za odklonitev priporočila? Če 
ta možnost ni bila obravnavana/če ni bila sprejeta, naj se razprava o sprejetju kodeksa uvrsti na 
dnevni red ene od občinskih sej v bližnji prihodnosti. Pojasnilo: Izvoljeni svetniki smo odgovorni 
celotnemu prebivalstvu občine v okviru zakona in v času prejetega mandata. Dejstvo je, da smo 
lokalni predstavniki enako kot drugi občani dovzetni za škodljiva dejanja, a bi morala biti naša 
moralna odgovornost glede na podeljeno funkcijo toliko večja. Zato bi bilo primerno določiti 
standarde obnašanja, ki se pričakujejo od izvoljenih pri opravljanju dolžnosti. Kodeks primeren za 
dopolnitev glede na specifičnost določene občine je pripravilo Predsedstvo SOS leta 2013. Sprejele so 
ga številne občine po Sloveniji. O sprejetju etičnega kodeksa bi bilo smiselno razpravljati tudi na 
Občinskem svetu Občine Črnomelj, saj gre za enega od načinov s katerim se gradi zaupanje med 
svetniki, med svetnikom in županom, med svetniki in občani. Etični kodeksi so vse pogostejša praksa 
v gospodarstvu in upravi, nimajo negativnih posledic, zato ni razloga za neodobravanje pobude.  
 
ODGOVOR: 
Občinski svet občine Črnomelj je Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni obravnaval 
marca 2013. Kodeks takrat ni bil sprejet. Na eno od prihodnjih sej bo dan kodeks v obravnavo. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
2. V zadnjem času je slišati veliko pripomb glede romskih družin, ki se brez dovoljenja naselijo 
na tuji parceli, v zapuščeni nepremičninah, ki niso primerne za dostojno življenje tudi na ozemlju 
občine Črnomelj. Tokrat medijsko pozornost zbuja družina, ki se je preselila na zemljišče nad 
obvoznico iz Novega mesta ter kontejnersko naselje v naselju Lokve, razkazovanje orožja in fizično 
nasilje. Blizu živeči občani so name naslovili prošnjo, naj se pozanimam, kako občina ukrepa ob 



tovrstnih pojavih glede na to, da gre za sicer ilegalne pojave v katerem pa so žal vpleteni tudi 
mladoletni romski otroki in družine, ki bivajo v izredno slabih razmerah. Kdaj mislimo svetniki o tej 
temi spregovoriti in celostno obravnavati problematiko? Ali se Občina zaveda prenatrpanosti 
romskega naselja v Lokvah? Kako ukrepa? Kakšno je sodelovanje Občine s pristojnimi službami 
(policijo, Centrom za socialno delo, romskim svetnikom, šolo,…)?  Glede na nastalo situacijo bi se 
moralo čim prej sestati Posebno delovno telo za spremljanje položaja romske skupnosti in da bi se 
morala Občina bolj resno ukvarjati z romskim vprašanjem in pritisniti na Urad za narodnosti ali celo 
na Vlado RS.  Zanima me tudi, ali Občina omogoča nakup nepremičnin (zemljišča) na ustreznih 
lokacijah, če Romi izrazijo tovrstno željo? 
 
ODGOVOR:  
Na podlagi 5. člena Zakonu o romski skupnosti v Republiki Slovenije država in lokalna samouprava 
zagotavljajo pogoje za urejanje prostorske problematike romskih naselij in izboljšanje bivalnih razmer 
pripadnikov romske skupnosti. Urejanje prostorske problematike romskih naselij se uresničuje z 
načrtovanjem ustreznih prostorskih ureditev. Navedeni člen ureja pristojnost državnih organov in 
organov samoupravnih lokalnih skupnosti pri uresničevanju posebnih pravic romske skupnosti.  
Občinski svet občine Črnomelj je 4.10.2011 sprejel Odlok o Občinskem prostorskem načrtu Občine 
Črnomelj, s katerim je opredelil in legaliziral 4 romska naselja v občini in tako zagotovil pogoje za 
urejanje prostorske problematike  in posredno pogoje izboljšanje bivalnih razmer v romskih naseljih. 
Po Občinskem prostorskem načrtu je na lokacijah Lokve, Jama in Kanižarica še rezerve za širitev oz. 
gradnjo stanovanjskih objektov. Menimo, da so za umirjanje naraščanja populacije potrebni drugi 
družbeni in državni ukrepi. 
Prav tako je občinski svet sprejel Program ukrepov za Rome v občini Črnomelj za obdobje 2017-2021 
(http://www.lex-localis.info/files/353aeee2-0070-46ac-b34f-
6b74bf0d0793/1272688457018247262_18.%20tocka.pdf ), kjer so opredeljeni ukrepi v smeri 
izboljšanja bivanjski razmer v romskih naseljih. 
Glede prostorske problematike v romskih naseljih je občinska uprava v letih 2017 in 2018, sodelovala 
z vladno Medresorsko delovno skupino za reševanje prostorske problematike romskih naselij, ki je s 
svojim delom zaključila 31.5.2018. Cilj medresorske delovne skupine je bil izboljšanje bivalnih razmer 
v romskih naseljih, naloge pa so bile: priprava pregleda stanja prostorske problematike po 
posameznih romskih naseljih v Sloveniji; priprava pregleda in analize dobrih praks urejanja prostorske 
problematike in bivalnih razmer Romov; priprava predloga ukrepov (zakonodajnih, organizacijskih, 
finančnih ipd.) za ureditev prostorske problematike in izboljšanje bivalnih razmer Romov.  
Ob tem bi izpostavili tudi odločbo Ustavnega sodišča RS (https://www.us-
rs.si/aktualno/novice/odlocba-ustavnega-sodisca-st-u-i-6414-z-dne-12-10-2017/ ), ki je ugotovilo 
neskladja z ustavo oz. protiustavnost določb Zakona o graditvi objektov v povezavi z izvajanjem 
izvršitev inšpekcijskih odločb o rušenju nelegalno grajenih objektov.  
Občina v čim večji meri spodbuja Rome k legalizaciji bivanjskih objektov in s tem k dvigu življenjskega 
standarda Romov. Zato v primerih, ko imajo Romi zgrajene objekte na občinskih zemljiščih, le te 
usmerjamo k odkupu zemljišč oz. vlagamo številne napore k ureditvi lastništva objekta. Tako Romom 
natančno opišemo postopke pridobitve gradbenega dovoljenja. Romom pomagamo pri parcelacijah 
zemljišč, ki jih želijo odkupiti. Ko je parcelacija izvedena in plačana, sledi sklenitev kupoprodajne 
pogodbe z občino. Z Romi sklepamo pogodbe z obročnim plačilom kupnine (tudi do 24 ali celo več 
obrokov). Ugotavljamo, da je celoten postopek pridobitve gradbenega dovoljenja predolg, predrag in 
prezapleten, da bi ga Romi lahko razumeli. Pojavlja se nejevolja in nezainteresiranost za ureditev 
stanja. Menimo, da je potrebno na nivoju države sistemsko urediti in namensko usmerjati sredstva iz 
socialne pomoči (seveda ob upoštevanju višini socialne pomoči) za reševanje stanovanjske/bivanjske 
problematike in s tem priključkov na osnovno gospodarsko-komunalno infrastrukturo. 
Medobčinski inšpektor je v zadevi naselitve pri »obvoznici« uvedel inšpekcijski postopek. Kar se tiče 
»kontejnerskega« naselja na Lokvah, smo z zadevo seznanjeni in skupaj s CSD Dolenjske in Bele 
krajine poskušamo reševati. Vsem tako družini, ki živi ob »obvoznici« kot tudi prebivalcem v 
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»prikolicah«, so bile v odkup ponujene zazidljive parcele na Lokvah. Prav tako je bila navedenim 
razložena možnost podaje vloge na razpis za občinska stanovanja.  
Občina Črnomelj sodeluje z institucijami, ki so pristojni za izvajanje Nacionalnega programa ukrepov 
za Rome 2017-2021 (http://www.un.gov.si/fileadmin/un.gov.si/pageuploads/NPUR_2017_2021.pdf 
). Tako sodelujemo z Uradom RS za narodnosti, CSD Dolenjske in Bele krajine, Enota Črnomelj, 
Policijsko postajo Črnomelj, varuhom človekovih pravic, predsednikom Foruma romskih svetnikov, 
Zvezo Romov Slovenije, romskimi društvi in zvezami, osnovnimi šolami in vrtci, ki imajo romsko 
populacijo, ZIK, zdravstvenim domom, zavodom za zaposlovanje, ministrstvom za okolje in 
prostorom, ministrstvom za delo, družino socialne zadeve in enake možnosti,…  
V mandatnem obdobju 2014-2018 je bila občina Črnomelj na ravni Skupnosti občin Slovenije 
vključena v Komisijo za integracijo romske skupnosti. V okviru občinskega sveta je imenovano 
Posebno delovno telo za spremljanje položaja romske skupnosti v občini Črnomelj, kjer občinska 
uprava nudi strokovno-tehnično podporo članom telesa. Prav tako romsko problematiko obravnava 
Varnostni sosvet občine Črnomelj. 
Občinska uprava se ukvarja z romsko problematiko, vendar vse v okviru svojih pristojnosti in 
predvsem finančnih zmožnosti, saj že od leta 2016 ni bilo javnega razpisa za sofinanciranje 
opremljanja romskih naselij.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
3. Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti sem prejela kritiko na dodeljena sredstva in 
predlog sofinanciranja od g. Aleksandra Rizniča. Kolikor slišim, smo ga dobili vsi svetniki v vseh treh 
občinah. Z vidika članov občinskega sveta je zelo neprijetno, da prejemamo maile, če o njihovi vsebini 
iz strani občine nismo predhodno/v kratkem času povratno obveščeni in konkretno ne vemo nič, tudi 
nismo o tem neposredno odločali. V proračunu je navedeno sofinanciranje le Vašega kanala in 
Belokranjca. Zato sem že predhodno spraševala občinsko upravo, ali se Odeon, Dolenjski list…. ne 
sofinancirata? Dobila sem le odgovor, da tako kot do sedaj, v razmerju 1:2:3, kar pa mi ni povedalo 
veliko. V proračunu direktna postavka ni navedena. Kako potem naj svetniki vemo za kaj gre? 
Pojasnilo: Pristojni na Občini bi morali povabiti g. A. Rizniča na pogovor. Prav bi bilo, da se vpleteni 
strani dogovorita o pomembnosti medijskega portala Odeon, ki je v lasti  Artist d.o.o. in da se 
dogovorita o višini sofinanciranih sredstev. Tudi sicer bi bilo potrebno opredeliti kaj sploh smatramo 
za lokalni medij in kdo je opravičen do sofinanciranja? 
 
ODGOVOR: 
Pobuda je vzeta na znanje. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
Marko Mravinec: 
1.  Predlaga, da se ob izdelavi projektov za gradnjo vodovoda, kanalizacije istočasno izdela tudi 
projektna dokumentacija za optiko in javno razsvetljavo. V jaške se poleg cevi za kanalizacijo in 
vodovod položi tudi cevi za optiko in javno razsvetljavo.  
 
ODGOVOR: 
Pri projektiranju in izvedbi del na občinskih cestah se kot soglasodajalce vključuje podjetja, ki skrbijo 
za komunalno, telekomunikacijsko in energetsko oskrbo. 
Občina seveda lahko iz svojih proračunskih sredstev zagotovi izvedbo inštalacij in del, ki so v njeni 
pristojnosti, ne more pa financirati omrežij, ki so tržna, kot npr. elektroenergetsko omrežje, omrežje 
telekomunikacij, plinovod in toplovod. Pri izgradnji vodovodov in kanalizacij je postopek projektiranja 
povsem enak, tudi v teh primerih se še posebej objavi namera o gradnji na Agenciji za komunikacijske 
omrežja in storitve, da se lahko vključi zainteresirane ponudnike teh storitev. V primerih 
stanovanjskih ulic se pred izgradnjo javne razsvetljave s stanovalci oz. lastniki hiš dogovorimo za 

http://www.un.gov.si/fileadmin/un.gov.si/pageuploads/NPUR_2017_2021.pdf


sofinanciranje. Občina si pri svojih investicijah prizadeva za celovito obnovo infrastrukture, ne more 
pa vedno tega zagotoviti, ker vsa infrastruktura ni v njeni pristojnosti.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2.  Na otroškem igrišču pri vrtcu Vinica je oprema dotrajana in nevarna, zato obstaja velika 
možnost, da otroci ostanejo brez tega igrišča. Ali in v kateri postavki proračuna 2019 so predvidena 
sredstva za obnovo navedene opreme?  
 
ODGOVOR: 
O zadevi smo bili seznanjeni s strani ravnateljice OŠ Vinica že prej, zato smo za ta namen, v okviru 
proračuna občine, tudi zagotovili sredstva. S strani šole so igrala že sanirana.   
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. V zadnjem času se je v Črnomlju zgodilo več vlomov. Predlaga, da se na naslednjo sejo OS 
povabi komandirja PP Črnomelj in obrazloži varnostno problematiko.  
 
ODGOVOR: 
Kot vsako leto, bo tudi letos občinski svet obravnaval poročilo PP Črnomelj o varnostni v občini 
Črnomelj. Obravnava poročila je predvidena v maju ali juniju 2019. Poročilo bo predstavil komandir 
PP Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
2. Oprema na trim stezi na Vražjem kamnu je uničena, dotrajana in nujno potrebna obnove. 
Zanima ga tudi kdo je upravljavec?  
 
ODGOVOR: 
Preverili bomo kaj od naštetega je možno izvesti v okviru sprejetega proračuna občine. Trim steza 
trenutno nima upravljavca. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
3. Na cestišču proti Vražjemu kamnu se naj označi pas za pešce, saj veliko ljudi pešači na tej 
lokaciji.  
 
ODGOVOR: 
Lokalna cesta Črnomelj – Stranska vas (občina Semič) poteka prvih 560 m v naselju Črnomelj (kjer je 
omejitev hitrosti 50 km/h (pod podvozom pod železnico zaradi lokalne zožitve 30 km/h), izven naselja 
pa je hitrost omejena na 60 km/h. Cesta je sicer širine 2 x 3,0 m, brez pločnikov. 
V skladu s pravilnikom o projektiranju cest mora biti pločnik nivojsko ločen od ostale prometne 
površine z robnikom višine 12 cm ter širok vsaj 2 * 0,75 m = 1,5 m.  Četudi bi širino lokalne ceste zožili 
na 2 x 2,5 m = 5,0 m, za kar bi treba projektno hitrost znižati na 40 km/h, še ne pridobimo zadostne 
širine za pločnik.  
Gotovo bi bila ureditev pločnika koristna, je pa samo z talno barvno označitvijo ni dopustno izvesti. 
Glede na prometne obremenitve te ceste po istem pravilniku ureditev pločnika ni zahtevana 
(pravilnik govori o upravičenosti), ker je povprečni letni dnevni promet vozil – PLDP pod 3.500 
vozil/dan. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



MATEJ BANOVEC (vprašanje iz 3. seje OS): 
1. Iz občine Črnomelj se več kot 50% delovno aktivnega prebivalstva vozi na delo izven matične 
občine. Med temi je celo 1887 delovno aktivnih, ki opravljamo delo izven Bele krajine (Novo mesto, 
Ljubljana, Kočevje, Brežice, Ivančna Gorica, itd). Del tega delovnega telesa predstavljajo tudi družine, 
ki puščajo otroke v vrtčevskem varstvu v Črnomlju. Črnomaljske enote so odprte največ do 16:00 ure 
in to predstavlja težavo družinam pri pravočasnem prevzemanju otrok iz enot še posebej tistim, ki se 
peljejo dnevno iz Bele krajine in se v popoldanskih urah vračajo z dela. Dajem pobudo, da se vsaj eni 
izmed enot uredi delovni čas do 17. ure in se s tem omogoči  normalno prevzemanje otrok v 
popoldanskem času tistim družinam, ki jih ta problematika teži. Ta problem ima občina Semič že 
urejen. Glede na to da občina subvencionira do polne cene vrtčevskega programa tudi otrokom, ki 
obiskujejo vrtce v drugi občini je smiselno, da občina nemudoma prične s postopki podaljšanja 
delovnikov ene izmed enot črnomaljskega vrtca Otona Župančiča.  
 
Vir: https://pxweb.stat.si/pxweb/Database/Obcine/Obcine.asp 

 
ODGOVOR: 
S strani vrtca smo prejeli strinjanje s predlagano pobudo, da je potrebno podaljšati delovni čas.  
V Vrtcu Črnomelj so že pred svetniškim vprašanjem, v mesecu januarju, izvedli anketo, kjer so dobili 
podatek, da je z odpiralnim časom vrtca nezadovoljnih 19 družin od 175 družin (toliko jih je 
sodelovalo v anketi). Glede na dejstvo, da ima vrtec več enot, je vrtec mnenja, da bi bilo najlažje 
zadevo organizirati z novim šolskim letom.  
Kljub temu so ponovno vsem staršem, katerih otroci so vključeni v Vrtec Črnomelj, razdelili anketne 
liste glede potreb staršev po delovnem času vrtca. Ko bodo zbrali podatke, bodo naredili analizo 
potreb in do konca meseca aprila na občino poslali predlog glede spremembe delovnega časa. 
 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
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